



Double Degree University of Maastricht Faculty of Law

Die Universität Maastricht ist eine renommierte niederländische Universität mit stark internationaler Ausrichtung. Das Masterstudium richtet sich insbesondere an Studierende mit Interesse an international- und europarechtlichen Fragestellungen.

Studienabschlüsse

Master of Law UZH der Rechtswissenschaftlichen Fakultät der Universität Zürich (RWF UZH) und Master of Laws (LL.M.) der Faculteit der Rechtsgeleerdheid van de Universiteit Maastricht.

Anzahl Studienplätze

Im Double Degree Masterstudiengang mit der Universität Maastricht besteht – mit Ausnahme des Studienprogrammes "Forensics, Criminology and Law" – keine Studienplatzbeschränkung. In "Forensics, Criminology and Law" stehen maximal 5 Studienplätze zur Verfügung.

Mindestanforderungen

- Mindesdurchschnittsnote von 4.75, und
- Abschluss des Bachelor of Law innerhalb von 5 Jahren.

Studiengebühren an der Universität Maastricht

EUR 2'168 pro Jahr (Änderungen vorbehalten)

Maastricht University is a renowned Dutch university with a strong international orientation. The Master's program is particularly aimed at students with an interest in international and European law issues.

Degrees

Master of Law UZH of the Faculty of Law of the University of Zurich (RWF UZH) and Master of Laws (LL.M.) of the Faculteit der Rechtsgeleerdheid van de Universiteit Maastricht.

Number of Study Places

There is no limitation of study places within the Double Degree Master's program with Maastricht University, with the exception of the study program "Forensics, Criminology and Law". A maximum of 5 study places are available in "Forensics, Criminology and Law".

Minimum Requirements

- Minimum average grade of 4.75, and
- Completion of the Bachelor of Law degree within 5 years.

Tuition Fees at Maastricht University

EUR 2'168 per year (subject to change)



Studiendauer

Ein Double Degree Masterstudiengang dauert in der Regel vier Semester. Es werden je zwei Semester an der RWF UZH und an der Universität Maastricht absolviert.

Sprache

Die Veranstaltungen und Prüfungen an der Universität Maastricht finden in englischer Sprache statt.

Studienprogramme

Die von der RWF UZH angebotenen Double Degree Masterstudienprogramme können mit folgenden LL.M.-Programmen der Universität Maastricht kombiniert werden:

- Globalization and Law
 - Specialization Corporate Commercial Law
 - Specialization Human Rights
 - Specialization International Trade and Investment Law
- European Law School
- Forensics, Criminology and Law (maximal 5 Studienplätze)

Duration of Studies

A Double Degree Master's program usually lasts four semesters. Two semesters each are completed at RWF UZH and at Maastricht University.

Language

Courses and examinations at Maastricht University are held in English.

Study Programs

The Double Degree study programs offered by RWF UZH can be combined with the following LL.M. programs of Maastricht University:

- Globalization and Law
 - Specialization Corporate Commercial Law
 - Specialization Human Rights
 - Specialization International Trade and Investment Law
- European Law School
- Forensics, Criminology and Law (maximum 5 places)